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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:32 Utbyggnad av E18

Regeringen har via januariöverenskommelsen aviserat att man avser att 
genomföra den infrastrukturplan som finns för 2018–2029 samt satsningar på 
höghastighetsbanor. Denna plan fastställer att Trafikverket planerar för en 
framtida utbyggnad till motorväg på E18 mellan Köping och Västjädra, en 
sträcka på cirka 25 km. Åtgärderna ska bland annat öka trafiksäkerheten och 
även förbättra förutsättningarna för regional utveckling. Därtill innebär en 
utbyggnad av vägen förbättringar för miljön samt även passager för smådjur. 

Dock finns det frågetecken kring infrastrukturplanen när man också har aviserat 
att alla de infrastruktursatsningar som regeringen vill genomförda inte är 
finansierade. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth följande: 

 

Inom vilken framtid kommer utbyggnaden av E18, Köping–Västjädra att ske? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
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